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GALE電子書簡介

Gale Virtual Reference Library – GVRL是由Cengage Learning – Gale所出版的各類學科領域之權威參考工具書 (百科、年鑑、指南、大部頭叢書….等)；收錄範圍涵蓋有關藝術、傳記、商業、教育、環境、歷史、法律、文學、多元文化研究、宗教、科學及社會科學等。 

臺灣學術電子書聯盟於2009年採購的Gale電子書部份為：
A. 得奬參考著作精選 (共44種 / 240冊)
收錄Gale由美國各參考書協會或機構，每年所評選出之年度最佳參考資源，挑選出的各主題之經典系列。
B. 人文社會參考著作精選 (共214種 / 331冊)
收錄Gale最具權威之人文科學、商學及法律、社會政治議題及經濟現象等指標性之參考資料。
Gale電子書為買斷型式，沒有同時使用人數、列印頁數或下載次數的限制、，能提供全文檢索，並可網頁(HTML Webpage)上直接顯示、列印或下載全文，亦提供全文PDF檔，資料儲存格式也供使用者依個人需求做選擇。


GALE E-Books (GVRL)
Gale Virtual Reference Library – GVRL is the platform containing reference works in various subjects published by Cengage Learning – Gale and more than 40 other more publishers’ publications.  The main sources are from the leading Encyclopedias, Yearbooks, Guide Book, Series Titles and etc.  The related areas are then from Arts, Biography, Business, Education, General Reference, History, Law, Literature, Multicultural Studies, Nation and World, Religion, Science to Social Science. 

Taiwan Academic E-Books Consortium, TAEBC, has purchased two GVRL collections in 2009 as follows: 
A. Award Winners Collection (44 Titles / 240 Volumes)

Collecting the best reference works of the years in different subjects, reviewed and evaluated by US reference organization or societies, such as RUSA, CHOICE, ALA, Booklist and etc. 
B. Social Reference Collection (214 Titles / 331 Volumes)

Collecting the most reliable reference sources of Gale’s in social science, business, laws, political issues and economic phenomena. 
Gale E-Books are offered as one-time-billing titles.  No limit for concurrent users, page to print or times to download.  It comes for full-text search through Basic Search, Advance Search or Subject Guide Search, presenting by HTML or PDF, no need to download/use different browser, as wish by the end-user.  The user friendly interface makes Gale E-Books easy to locate information and the flexibility to store the results by personal demands.
